
Van:  

Verzonden: maandag 12 februari 2024 15:51 

Aan: 'Marielys Roos'  

CC:  

Onderwerp: RE: Plannen voor een AZC in Velsen, dat grenst aan Bloemendaal. 

 

Geachte mevr. Roos, beste Marielys, 
 

Bijgaand een kleine selectie van de door u gevraagde documenten. 
 

Voor alle documenten die zijn verkregen via het WOO-besluit, verwijs ik u graag naar de websites van 
de Gemeente Velsen, de Provincie Noord-Holland, het COA en onze eigen website 
www.samensantpoortzuid.nl Daarnaast raad ik u aan om het politierapport te delen met de politie in 
Bloemendaal, die u verder kunnen adviseren over de capaciteit in uw gemeente. 
 

Wij delen uw bezorgdheid over de veiligheid van omwonenden. Kennemerland ligt vlak bij Schiphol 
en met name over de bewoning door uitgeprocedeerde Veilige Landers die ook zullen worden 
ondergebracht in Santpoort blijft de gemeente heimelijk stil. Wellicht kan uw burgemeester u 
hierover, met de haar bekende informatie vanuit de stuurgroep, beter informeren. In mijn vorige e-
mail benadrukte ik dat u als raadslid, net als elke burger, recht heeft op de informatie die bekend is 
bij uw College, en dat er geen sprake mag zijn van achterkamertjespolitiek binnen de stuurgroep. 
 

Het verzet tegen de plannen van de gemeente voor de bouw van een groot en permanent AZC in 
Santpoort-Zuid komt vooral door het gebrek aan informatie van de gemeente Velsen naar haar 
inwoners toe. Dit lijkt in Bloemendaal niet anders dan het geval te zijn. 
 

Met vriendelijke groet, 
 

Stichting Samen Santpoort-Zuid. 
 

 

 

 

 

Van: Marielys Roos <m.roos@quicknet.nl>  

Verzonden: maandag 12 februari 2024 13:05 

Aan:  

CC:  

Onderwerp: RE: Plannen voor een AZC in Velsen, dat grenst aan Bloemendaal. 

Urgentie: Hoog 

 

Geachte heer, 
 

Graag ontvangen wij (fractie Hart voor Bloemendaal) de stukken die u via het WOO-verzoek hebt 
gekregen. Waar wij enorm bezorgd over zijn is de veiligheid van onze inwoners. Met name ivm de 
veiligelanders die ook worden ondergebracht bij gemeenten in het hele land en die statistisch gezien 
voor aanzienlijke criminaliteit zorgen. Vandaar dus dat wij zeer benieuwd zijn naar wat de politie 
hierover heeft verklaard. Het baart ons ook zorgen dat buurgemeenten bezig zijn om de AZC’s te 
realiseren vlakbij de gemeentegrens met Bloemendaal. Dat doet Velsen, maar Haarlem ook. En bij 
Hillegom hebben er al helemaal geen oog op ondat Hillegom niet onder de regio valt. Overigens ook 
Heemstede was van plan om een AZC vlak bij de gemeentegrens met Bennebroek te organiseren.  

http://www.samensantpoortzuid.nl/
mailto:m.roos@quicknet.nl


We vinden dat er onvoldoende met ons wordt gecommuniceerd. Veel te veel blijft hangen in de zgn 
stuurgroep. Dit heeft met democratie helemaal niets te maken en we zijn er dan ook fel op tegen. 
 

Graag zien we uw info tegemoet.  
 

Mvrgr, 
 

Marielys Roos 

Fractievoorzitter Hart voor Bloemendaal 
 

Tav griffie Bloemendaal: gaarne verzoek ik de griffie deze mailcorrespondentie op de LIS te plaatsen. 
Dank daarvoor. 
 

Van:  

Verzonden: maandag 12 februari 2024 12:41 

Aan:  

CC:  

Onderwerp: FW: Plannen voor een AZC in Velsen, dat grenst aan Bloemendaal. 

 

Geachte mevr. Roos-Andriesse, beste Marielys, 
 

Recentelijk heeft u tijdens de raadsvergadering uw bezorgdheid geuit namens de inwoners van 
Bloemendaal-Noord over de plannen voor een AZC in Velsen, dat grenst aan Bloemendaal. 
 

Als inwoners van Santpoort-Zuid delen wij deze zorgen, en met onze stichting "Samen Santpoort-
Zuid" https://samensantpoortzuid.nl verzetten wij ons tegen de bouw op deze locaties. Deze locaties 
zijn door de provincie aangemerkt als BPL met een beschermde status. Het geldende 
bestemmingsplan staat woningbouw toe van maximaal 11 woningen, maar niet de bouw van een 
“Permanent” AZC met 200 tot 300 bewoners. Een groeiend aantal inwoners uit Bloemendaal heeft 
zich inmiddels bij onze stichting aangesloten. Het is echter niet onze intentie om u, als raadslid in 
Bloemendaal, voor ons karretje te spannen. Wel is het belangrijk op te merken dat de antwoorden 
die u in de raadsvergadering heeft ontvangen van uw burgemeester slechts gedeeltelijk juist zijn. 
 

Uw burgemeester maakt deel uit van het Regionaal Plan Kennemerland voor Opvang Asielzoekers in 
de stuurgroep asielopvang welke onder leiding staat van Burgemeester Jos Wienen van Haarlem. De 
negen gemeenten van de regio Kennemerland stellen locaties voor aan het COA (Centraal Orgaan 
opvang Asielzoekers) die kunnen worden ontwikkeld tot AZC's. Volgens de BPL-regelgeving zijn 
ruimtelijke ontwikkelingen enkel toegestaan, mits de beschreven kernkwaliteiten niet worden 
aangetast. De stuurgroep heeft per locatie een strategie ontwikkeld om niet aan deze voorwaarden 
te hoeven voldoen.  
 

Tegelijkertijd heeft de provincie aangegeven dat de vereiste ontheffing om op BPL-gebied te kunnen 
ontwikkelen, alleen wordt verleend wanneer aangetoond wordt dat het feitelijk onmogelijk is een 
AZC binnenstedelijk te ontwikkelen. De motieven van Velsen lijken daarom enkel politiek gedreven 
om een AZC aan de grens met Bloemendaal te realiseren. In Velsen is voldoende capaciteit 
beschikbaar om een AZC binnenstedelijk te ontwikkelen. De politieke gedachtegang dat juist in 
welvarende kernen van de gemeente meer draagkracht is om vluchtelingen op te vangen, lijkt ons 
niet juist. 
 

Hoewel de burgemeester correct stelt dat er nog geen definitief raadsbesluit is genomen, heeft de 
gemeenteraad van Velsen in het coalitieakkoord alle pijlen gericht op de twee locaties; Handgraaf en 
Elta in Santpoort-Zuid. In eerste instantie zou het gaan om een opvangcentrum voor 300 

https://samensantpoortzuid.nl/


vluchtelingen, maar uiteindelijk is er een overeenkomst met het ministerie van Veiligheid en Justitie 
voor een kleiner doch permanent centrum voor 200 mensen. Wij hebben echter geen garantie dat 
het bij die 200 mensen zal blijven, gezien de landelijke trend van uitbreiding van opvanglocaties in 
tijden van hoge nood. Wij vrezen dat ook Santpoort-Zuid een opschalend opvangcentrum zal 
worden. 
 

Uit communicatie tussen de politie en de burgemeester van Velsen, die inmiddels via een WOO-
verzoek openbaar is gemaakt, blijkt nu al dat de politie niet over voldoende capaciteit beschikt om de 
veiligheid te garanderen. Er wordt gesproken over mogelijke overlast in Santpoort, Bloemendaal en 
Haarlem bij de realisatie van een permanent AZC op de voorgenomen locatie. Uw burgemeester 
moet hiervan op de hoogte zijn, anders zou de stuurgroep Kennemerland voor Opvang Asielzoekers 
niet naar behoren functioneren. Als uw burgemeester wel op de hoogte is, heeft zij de raad niet 
volledig ingelicht. 
 

Met vriendelijke groet, 
 

Stichting Samen Santpoort-Zuid. 
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